
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (31)
Sammanträdesdatum
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ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 2023-09-25
Datum då anslaget sätts upp 2023-10-05
Datum då anslaget tas ned 2023-10-27

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet

Underskrift Mia Nilsson

Plats och tid Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, 
kl 18:00 - 20:30

Beslutande ledamöter Lars-Ove Jansson (S), ordförande
Henrik Samuelsson (M), 1:e vice ordförande 
Jina Beri (C), 2:e vice ordförande 
Peter Söderström (S) 
Jenny Boquist (S) 
Henrik Axelsson (S) 
Lisa Levin (S) 
Jonas Ås (S) 
Maria Rönnehäll (S) 
Stefan Åström (S) 
Eva Svensson (S)  
Raghad Alghanem (S) 
Ruba Alghanem (S) 
Nils-Gunnar Andersson (S) 
Margareta von Wachenfeldt (S) 
Lars-Erik Axelsson (S) 
Anna Karlsson Gurnett (S) 
Anna-Maria Nykvist (V) 
Karina Nykvist Raiml (V) 
Ute Attermeyer (MP) 
Alina Koltsova (MP) §-162-164
Mona Smedman (C) 
Ulf Jonsson (C) 
Anton Sjöstedt (L) 
Catharina Leverström (KD) 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) 
Irja Nilsson (M) 
Maja Sveder (M) 
Börje Wahlund (M) 
Pia Gullqvist Österberg (M) 
Alexander Molander Broström (M) 
Ing-Marie Albinsson (M) 
Jan Rülcker (M) 
Anders Skogberg (SD)  
Alexander Arnesson (SD) 
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John Olov Vikström (SD) 
Jelena Skogberg (SD) 
Siv Kjellberg Andersson (SD) 
Håkan Persson (SD) 
Lars-Olof Gävert (AP) 
Pia Embretsen (S) ersätter Maryna Bialesta Vilhelm (S)
Nils Grahn Wessling (S) ersätter Gerd Karlsson (S) 
Ann-Sofie Alexandersson ersätter Kenneth Johannesson (S)
Linda Hansen Grundel (V) ersätter Zara Hedelin (V)
Andreas Crafoord (KD) ersätter Patrick Norelius (KD)
Therese Sjöqvist (M) ersätter Håkan Axelsson (M)
Daniel Haglund (SD) ersätter Kristina Skogberg (SD)
Per-Anders Gävert (AP) ersätter Weine Dalén (AP)
Filip Pontelius ersätter Alina Koltsova § 165-181
Susanne Engstad (AP) – ingen ersättare

Övriga närvarande Hans Karlsson, kommundirektör
                                                      Anna Wikstrand, bitr. kommundirektör  
                                                      Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd
                                                      Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg
                                                      Birgitta Jansson, ekonomichef
                                                      Erika Martinsson, kommunikationschef
                                                      Anders Norrby VD Teknik i Väst AB
                                                      Eva-Lisa Shala (S), tjänstgörande kommunrevisor
                                                      Bengt Rönnehäll (S), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Helen Kensby (C), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Johnny Blomquist (M), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Mia Nilsson, sekreterare

Justerare Jenny Boquist (S) och Maja Sveder (M)
Justeringens plats och tid Digitalt den 4 oktober 2023
Paragrafer § 162 - § 181

Protokollet signeras digitalt. Elektroniska underskrifter redovisas på 
sista sidan av protokollet samt noteras på respektive sida.
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Innehåll

Ärende Sida
Allmänhetens frågor................................................................................................................................ 4

Interpellationsdebatt.............................................................................................................................. 6

Enkla frågor............................................................................................................................................. 7

Motion om att ändra taxan för att ta del av allmänna handlingar i digitalt format (ArvP)................... 11

Motion om parkeringstillstånd (SD)...................................................................................................... 13

Motion om kontorslokaler i Hillringsberg (M)....................................................................................... 15

Medborgarförslag om utegym vid Prästängens motionsspår............................................................... 17

Medborgarförslag om bilpool för allmänheten..................................................................................... 19

Medborgarförslag om Sveriges innersta hamn..................................................................................... 20

Värmlands Tingsrätt, dnr TVD 2023/38(25) - Val av nämndemän till Värmlands tingsrätt under 
perioden 2024-01-01--2027-12-31........................................................................................................ 22

Avsägelse av uppdrag som ordförande i kommunrevisionen i Arvika kommun, Daniel Nordström (M)
............................................................................................................................................................... 24

Val av lekmannarevisor och ersättare i Arvika Näringslivscentrum (ANC)............................................ 25

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Södra Fjöle 1:54.................................. 26

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Arvika Västra Hungvik 1:145............... 27

Motion om årlig inhämtning av utdrag ur belastnings- och misstankeregistret rörande all personal i 
skolmiljö, Håkan Persson (SD) och Alexander Arnesson (SD), remiss................................................... 28

Information till Kommunfullmäktige..................................................................................................... 29

Motion om att sätta upp en minnesplakett vid Sveders herr, Lars-Olof Gävert (AP), remiss............... 30

Medborgarförslag om bidrag till el-cykel till pensionärer, remiss......................................................... 31

Medborgarförslag om utbyggnad av cykelbanor, remiss...................................................................... 32

Motion om att utveckla besöksnäringen i Arvika kommun, Ulf Jonsson (C) och Mona Smedman (C), 
remiss.................................................................................................................................................... 33
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Paragraf 162 Dnr KS/2023:19

Allmänhetens frågor

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Yngve Johansson ställer en allmänhetens fråga, han undrar om det har gjorts några närmare 
undersökningar av diverse förlag som ger ut material till förskolebarn i kommunen, för att undersöka 
att det inte är Scientologerna som ligger bakom materialet.

Utskottet lärande och stöds ordförande Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att Arvika 
använder sig av LäroMedia för inköp av läromedel. De granskar inte alla läromedel men om de får en 
indikation på att någon titel innehåller något som inte är lämpligt så gör de en närmare granskning. 
Kommunen har inte fått några indikationer på att Scientologerna skulle ligga bakom något läromedel.  

Christina Nilsson-Särnblad ställer en allmänhetens fråga. Den senaste rankningen över 
företagsklimatet från Svenskt Näringsliv, visar att Arvika kommun nu är femte sämst i Sverige i just 
den undersökningen. Christina säger att Företagarna har en ganska klar bild över varför det ser ut 
som det gör. Man vill nu ha en nära dialog med kommunen och man vill också ingå i kommunens 
strategigrupp och få till ett förbättrat samarbete med kommunledningen. Hon undrar hur Arvika 
kommun kommer att samarbeta med företagen för att förbättra företagsklimatet. 

Kommunalrådet Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det är en mycket relevant fråga 
och att detta är något som vi måste ta tag i tillsammans. Vi är öppna för samarbeten på många olika 
fronter och räcker ut handen till samtliga med önskan om att vi ska göra detta tillsammans. 
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Paragraf 164 Dnr KS/2023:20

Enkla frågor

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Anton Sjöstedt (L) inkommer med enkel fråga, han undrar om Arvika kommun har svarat på 
fackförbundet Visions enkät som ligger till grund för deras årliga Socialchefsrapport och om det är 
svårt att rekrytera socialsekreterare till kommunen. Frågan ställs till Socialnämndens ordförande 
Henrik Axelsson (S). 

Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att vi inte har sett enkäten och därför inte svarat på 
den. Vi har svårt att rekrytera socialsekreterare, men när vi pratar med andra socialtjänster i 
Värmland så upplever vi att vi har något lättare att rekrytera. 

Henrik Samuelsson (M) ställer en enkel fråga, han undrar hur Arvika kommun har omsatt eller 
kommer att omsätta de förslag som för två år sedan gavs i publikation ”Kraftsamling för ungas 
psykiska hälsa” från Svenska Läkaresällskapet. Frågan ställs till Utskottet lärande och stöds 
ordförande Henrik Axelsson (S). 
 
Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att Läkaresällskapets publikation är bra. I skolorna 
arbetar vi för en ökad fysisk aktivitet bland annat genom rörelseraster och rörelselektioner och 
dessutom har ämnet Idrott och hälsa fått en utökad timplan från Skolverket. När det gäller skärmtid 
så är det inte så lätt. Mobiltelefoner läggs undan vid lektioner, men skolan har också ett uppdrag att 
ge eleverna en digital kompetens. 
Det görs också satsningar för en bättre psykisk hälsa. I Minnebergsskolan så finns det inga långa 
korridorer och vi har socialpedagoger i verksamheten, samt en samverkan med socialtjänsten och 
ungdomshälsoteam. Kommunen finansierar tillsammans med Region Värmland 1a Linjen dit unga 
kan vända sig för att få hjälp till ett bättre psykiskt mående. Sedan finns det en skolstress. Kraven för 
betyg har höjts jämfört med när vi som sitter här gick i skolan. Vi kunde ta oss in på gymnasiet med 
en etta eller tvåa men dagens ungdomar måste ha godkänt. 

Catharina Leverström (KD) ställer en enkel fråga. Hon informerar om att IVO (Inspektionen för vård 
och omsorg) i sin tillsyn, under flera år har uppmärksammat att personer med 
funktionsnedsättningar utsätts för otillåtna tvångs- och begränsningsåtgärder i sina boenden. 
Catharina undrar om vi vet om den här typen av brister förekommer i Arvika kommun och hur vi 
säkerställer att dessa missförhållanden inte inträffar på kommunens gruppboenden. Frågan ställs till 
Utskottet vård och omsorgs ordförande Mona Smedman (C). 
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Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar det är en viktig fråga. Alla människor ska ha rätt till 
individuellt anpassad omsorg. Syftet med LSS är att ge individer med omfattande 
funktionsnedsättning ett så gott och självständigt liv som möjligt. Vård och omsorgs kvalitetsstab har 
kontinuerligt fokus på kvalitetsarbete. Man anordnar bland annat regelbundna utbildningar i skydds- 
och begränsningsåtgärder riktat till chefer och legitimerad personal. All personal får information om 
att man ska anmäla avvikelser när man ser brister eller får till sin kännedom att det förekommer 
brister. Allvarliga avvikelser utreds alltid av kvalitetsstaben. Om utredning kommer fram till att det 
handlar om ett allvarligt missförhållande görs en anmälan till IVO. Inom äldreomsorgen har 
verksamheten gjort en Lex Sarah anmälan som delvis handlade om brister kring skydds- och 
begränsningsåtgärder, men inte inom LSS. Årligen görs en sammanställning av kvalitets och 
patientsäkerhetsarbetet och denna redovisas till utskottet och Kommunstyrelsen som ansvarig 
nämnd. 

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar om det finns något nytt konkret strategiskt 
delmål/mål, uppföljning/utvärdering för näringslivet och företagarna i Arvika, omgående eller under 
2024. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det handlar om att jobba tillsammans. Målen är 
baserade på den strategiska planen för åren 2023–2025, som sedan är nedbrutna i 
verksamhetsplaner. Han läser upp målen gällande näringslivet som finns i Kommunledningsstabens 
verksamhetsplan.  

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar om Utskottet lärande och stöds 
ordförande, Henrik Axelsson (S) kan beskriva hur fortbildningen ser ut för Arvikas lärare, när det 
gäller antal utbildningsdagar per år och per lärare i ämnesrelaterad utbildning som sker på deras 
arbetstid. 

Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att man måste titta på behovet av fortbildning och 
att detta görs med närmsta chef. Det är svårt att göra en sammanställning, eftersom det är många 
medarbetare det handlar om, men Utskottet lärande och stöd har beslutat att lärarna ska ha 16 
arbetsdagar för kompetensutveckling under läsåret. 

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar när kan vi förvänta oss att AI och 
digitaliseringen är i fullt bruk inom bygglovsavdelningen. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det pågår ett arbete med att införa ett nytt 
ärendehanteringssystem som heter Nova Bygg och som ger en mer automatiserad hantering av 
ärenden. Sedan handlar det också om att ha rätt kompetens och tillräckligt med resurser för att 
kunna använda systemet fullt ut. Vi hoppas att vi har ytterligare personal på plats nästa år. 

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar hur de ytterligare 17 miljonerna som 
tilldelats Arvika kommun i stadsbidrag, konkret kommer att fördelas och användas i kommunen. 
Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S).
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Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att nej det kan jag inte. Det är, i demokratisk anda, 
ett arbete för budgetberedningen att titta på hur dessa medel ska fördelas. 

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar om det finns någon tidsplan för när 
organisationsöversynen i kommunen ska träda i kraft. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att den behöver göras i tid innan nästa 
mandatperiod. Vi behöver resurssätta och tidssätta inom ramen för budgetarbetet. Vi planerar att 
lyfta in frågan i budgetprocessen som börjar 2024 och efter det så kan vi knyta en tidplan till arbetet. 

Lars-Olof Gävert (AP) ställer en enkel fråga, han undrar var en vildsvinsjägare i Arvika som vill göra sig 
av med vildsvin som hen har fällt, ska vända sig. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström 
(S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att verksamheterna följer utvecklingen med 
Afrikansk svinpest i Fagersta, men att det är till länsstyrelsen som man ska vända sig med sina frågor.  

Per-Anders Gävert (AP) ställer en enkel fråga. Han säger att han fått kännedom om att Arvika 
kommun anser att den anlitade juristen Jonathan Peduru Aratchi, i skadeståndsmålet mot Robin 
Dahlén, i själva verket är att betrakta som en inhyrd vikarierande kommunjurist som ingår i Arvikas 
kommunförvaltning. Han undrar om detta stämmer och i sådana fall hur uppdraget är upphandlat. 
Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det inte stämmer. Arvika har valt att upphandla 
juridiktjänster brett och Jonathan Peduru Aratchi är upphandlad för att stötta i en process som pågår 
just nu. 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar på vilka sätt den feedback som 
kommer in från våra företagsbesök används och återkopplas. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det är bra att du nämner företagsbesöken. De är 
värdefulla. Som exempel så kom det på ett företagsbesök förra veckan, en fråga om 
utbyggnadsbehov från ett företag. Denna fråga kunde näringslivsutvecklaren lämna information om. 
Vi behöver arbeta kontinuerligt med detta och vi har till exempel SKRs utbildning Förenkla - helt 
enkelt som vi kommer att arbeta vidare med. Kommunen är en serviceorganisation och vi behöver 
jobba tillsammans för att förbättra företagsklimatet. 
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Irja Nilsson (M) inkommer med en enkel fråga, hon undrar om vi i Arvika har vi några goda exempel 
på hur man arbetar kring detta med matlusten och äldres risk för undernäring, även för dem som 
fortfarande bor hemma men som har mat från kommunen. Frågan ställs till Utskottet vård och 
omsorgs ordförande Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att tillagningsköken har ansvaret för att varje 
matportion ska uppfylla näringsbehovet utifrån Livsmedelsverkets rekommendationer när det gäller 
mat till äldre.
De äldre har också möjlighet att påverka vad som serveras. När vi var på studiebesök på Solgården så 
fick vi veta att det var viss mat som de boende hade meddelat tillagningsköket att den vill de inte ha 
igen.
Varje äldreboende har i uppdrag att återkoppla till tillagningsköket om det märker att en maträtt inte 
var något som de äldre uppskattade.  Matsedel kan då justeras.
Omvårdnadsansvarig sjuksköterska ordinerar regelbundna viktkontroller när de misstänker en 
viktnedgång och sjuksköterska kan ordinera näringsdryck. Måltidsmiljön är viktig och utifrån resultat i 
brukarundersökningen behöver Vård och omsorg arbeta vidare med att utveckla måltidsmiljön så att 
den upplevs vara mer trivsam. 

Jelena Skogberg (SD) ställer en enkel fråga. Hon undrar utifrån en motion om parkeringstillstånd för 
hemtjänstbilar, varför de mellanchefer som hon varit i kontakt med inte har hört talas som 
parkeringstillstånd och vem som är ansvarig att informera om att möjligheten finns. Frågan ställs till 
Utskottet vård och omsorgs ordförande Mona Smedman (C). 

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att det är svårt med information. Är jag mellanchef 
så borde jag ställa frågan till min chef. Vet inte den chefen så kanske nästa chef vet. 
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Paragraf 165 Dnr KS/2023:326

Motion om att ändra taxan för att ta del av allmänna handlingar i 
digitalt format (ArvP)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera motionen med motiveringen att grunderna för 
avgifterna behöver klarläggas.

Sammanfattning

Arvikapartiet genom Lars-Olof Gävert föreslår i en motion att taxan för att ta del av allmänna 
handlingar i digitalt format ändras. Nuvarande taxa gäller både för papperskopia och elektronisk 
handling. Lars-Olof Gävert yrkar att taxan för utlämnande av handlingar i digitalt format ändras så att 
den motsvarar kostnaden för den faktiska hanteringen. Lars-Olof Gävert yrkar även att om 
tidsåtgången för hantering av digitala allmänna handlingar är 15 minuter eller mindre ska det vara 
gratis, oavsett antalet sidor. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 149
Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 125
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 31 juli 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 61
Arvika Partiets motion den 27 februari 2023

Yrkande

Henrik Samuelsson (M) yrkar att motionen återremitteras för att klarlägga grunderna för avgifterna
Lars-Olof Gävert (AP) yrkar bifall till Henrik Samuelssons yrkande
Ute Attermeyer (MP) yrkar bifall Henrik Samuelssons yrkande
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Henrik Samuelssons yrkande
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till Henrik Samuelssons yrkande
Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till Henrik Samuelssons yrkande
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Henrik Samuelssons yrkande 

Bedömning

Arvika kommun har sedan länge ett beslut på avgift på kopia av allmän handling.
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I samband med att den strategiska planen togs i KF 2020-06-28 fattades också beslut om taxor och 
avgifter på allmän handling dels som papperskopia, dels i elektronisk format.

Avgift Allmän handling

Kopiering av pappershandling sida 1-9 0 kronor
Kopiering av pappershandling 10 sidor 50 kronor
Kopiering av pappershandling överstigande 10 sidor, kr/sida 2 kronor
Utlämnande av elektronisk handling sida 1-9 0 kronor
Utlämnande av elektronisk handling, 10 sidor 50 kronor
Utlämnande av elektronisk handling överstigande 10 sidor, kr/sida 2 kronor

I Riktlinjen för Arvika kommun och dess bolags ärende- och dokumenthantering beslutad i 
kommunfullmäktige den 29 maj 2023, framgår att det är Kommunfullmäktige som fattar beslut om 
avgift för allmän handling. 

Det finns i lag ingen skyldighet för en myndighet att lämna ut handlingar elektroniskt men då 
pappershantering minskar finns de flesta nyare handlingar enbart i digitalt format. Allmänna 
offentliga handlingar kan alla ta del av på plats utan kostnad.

Oavsett på vilket sätt en begärd handling expedieras föreligger det ett arbete med att söka fram 
handlingen. Tidsåtgången att söka fram en allmän handling kan skilja sig åt mellan olika 
verksamheter och olika tjänstepersoner. 

Någon överblick av hur mycket allmänna handlingar som begärs ut saknas. Men det man kan säga är 
att periodvis är det ett högt tryck inom våra olika verksamheter. 

Protokoll, kallelser och handlingarna till KF och KS publiceras på arvika.se. På arvika.se e-diarium kan 
man se ärenderubriken på registrerade handlingar för KS. Enkla överskådliga regler som hanterar 
både digitala handlingar och papperskopior är en förutsättning. 
På kommunfullmäktige den 26 juni 2023 togs återigen beslut om taxor och avgifter vilket innebär en 
likartad kostnad för papperskopior och handlingar som skickas digitalt. 

Ekonomiska konsekvenser

Taxor och avgifter generellt bidrar till intäkter för kostnader som kommunen har. Taxa för allmän 
handling är i sammanhanget blygsam. För att möta behovet av transparens och öppenhet finns 
tillgång på handlingar på webben.

Beslutet skickas till

Motionären
Biträdande kommundirektör
Administrativ chef
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2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 166 Dnr KS/2023:561

Motion om parkeringstillstånd (SD)

Beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att verksamheten kan redan idag begära tillstånd. 

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Siv Kjellberg Andersson (SD) och Håkan Persson (SD) har inkommit med en motion där de föreslår att 
kommunen ska utfärda parkeringstillstånd för alla hemtjänstfordon.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 150
Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 126
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 10 augusti 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 26 juni 2023, § 129
Sverigedemokraternas motion den 21 juni 2023 

Yrkande

Håkan Persson (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ute Attermeyer (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Eva Svensson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Bedömningen är att det redan finns möjlighet att utfärda tillstånd.

Ekonomiska konsekvenser 

Inköp av tillstånd till hemtjänstens bilar skulle kosta verksamheten 1 000 kronor per bil och år.

Comfact Signature Referensnummer: 93973SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 12 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Bedömning om barns rättigheter 

Alla barn som har anhörig med hemtjänst samt alla barn som har anhörig som arbetar inom 
hemtjänsten berörs. Även alla barn som vistas i det offentliga rummet där parkering inte är tillåten 
berörs. 

Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadschef
Bitr. Kommundirektör
Mark- och gatuingenjör
Trafikplanerare 
Siv Kjellberg Andersson
Håkan Persson
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 13 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 167 Dnr KS/2023:106

Motion om kontorslokaler i Hillringsberg (M)

Beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika Lokal och Mark AB äger lokalerna i Hillringsberg som 
solcellsfabriken tidigare nyttjade. Lokalerna är uthyrda i sin helhet till två hyresgäster, ett företag för 
solcellsproduktion och Glava Energy Center. Glava Energy Center har ambitioner att över tid kunna 
erbjuda plats för nyföretagande med koppling till smart specialisering i lokalerna. Några andra 
kontorslokaler bedöms inte tillgängliga.

Intressenter av kontorsarbetsplatser i Glava/Hillringsberg kan höra av sig till hyresgästen för 
solcellsfabriken för vidare diskussion.

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Moderaterna, genom Kristina Bengtsson Nilsson och Sven Erik Håfström, skriver i sin motion att de 
vill bygga upp ett Glava Företagscenter. Genom att använda sig av Arvika Lokal och Mark AB:s 
(ALMAB) lokaler i solcellsfabriken i Hillringsberg skulle ca 30 kontorsplatser kunna iordningsställas. 
Här skulle befintliga företag, sommarboende med behov att kontorsarbetsplatser för tillfälligt bruk 
samt kommunanställda Glavabor erbjudas en bra kontorsmiljö på hemmaplan. 

ALMAB hyr för närvarande ut hela anläggningen i Hillringsberg till två hyresgäster. En etablering av 
ett företagscenter är beroende av ett godkännande och medverkan av befintliga hyresgäster. Några 
andra kontorslokaler bedöms inte tillgängliga. Glava Energy Center har ett eget hyresavtal med 
ALMAB. Verksamheten har ett regionalt uppdrag inom smart specialisering/energiförsörjning och en 
långsiktig ambition att över tid kunna erbjuda plats för nystartade företag i de lokaler de disponerar. 
Det kan skapa möjligheter på sikt till ett företagscenter med koppling till smart specialisering och 
solenergi, vilket innebär behov av samsyn hyresgäster emellan.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 151
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 maj 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 22
Moderaternas motion den 16 januari 2023

Yrkande

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 14 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ekonomiska konsekvenser 

ALMAB äger lokalerna och har det ekonomiska ansvaret för fastigheten. Om kommunen skulle bygga 
upp ett företagscenter innebär det ekonomiska åtaganden. 

Bedömning om barns rättigheter 

Beslutet bedöms inte påverka barns rättigheter.

Beslutet skickas till

Kristina Bengtsson Nilsson
Sven Erik Håfström
Bitr Kommundirektör
VD ALMAB
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 15 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 168 Dnr KS/2023:79

Medborgarförslag om utegym vid Prästängens motionsspår

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att vid eventuell framtida satsning på fler natur/utegym i 
kommunen behöver prioriteringar göras utifrån målgrupper och lämplig placering geografiskt. 

Reservation

Sverigedemokraternas ledamöter Anders Skogberg, Alexander Arnesson, John-Olov Vikström, Jelena 
Skogberg, Siv Kjellberg-Andersson, Håkan Persson, Daniel Haglund, samt Arvikapartiets ledamöter 
Lars-Olof Gävert och Per-Anders Gävert reserverar sig mot beslutet till förmån för Arvikapartiets 
yrkande.

Sammanfattning

I ett medborgarförslag föreslås att kommunen ska anlägga ett utegym vid motionsspåret på 
Prästängen. I Idag finns två kommunala utegym på Styckåsen och i Stadsparken. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 152
Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 128
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelsen den 13 februari 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 16
Medborgarförslag från Christel Olsson den 14 januari 2023

Yrkande

Lars-Olof Gävert (AP) yrkar att kommunen ska bygga ett utegym i enlighet medborgarförslaget
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra 
är att vi ska bygga ett utegym i enlighet med medborgarförslaget. 

Comfact Signature Referensnummer: 93973SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 16 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Bedömning

I centrala Arvika finns två utegym som kommunen ansvarar för. Ett naturgym i Styckåsskogen samt 
ett i Stadsparken som är anpassat för rehab för äldre. Frågan om fler utegym i kommunen har 
diskuterats de senare åren och det har tidigare inkommit medborgarförslag och kundsynpunkter om 
utegym i Prästängen och Degerängen. Det har även inkommit förslag på att anlägga ett utegym på 
Ingestrand. Nyligen har ett mindre kombiutegym tillkommit i Älgå där en idrottsförening står bakom. 
Kostnaden för ett utegym varierar runt cirka 300 000 - 700 000 kronor beroende på exempelvis val av 
material och markunderlag, plats, storlek, tillgänglighetsanpassning, belysning, parkering etc.

I maj-juni kommer invånare under fem veckor ges möjlighet att testa ett utegym som tillfälligt 
placeras i Stadsparken. Man kommer via en QR-kod kunna svara på frågor om vilka maskiner man 
tycker är bra och funktionella och även framföra synpunkter på var man anser ett eventuellt framtida 
nytt utegym ska placeras. Syftet är att få in underlag och där invånare har möjlighet att bidra med 
synpunkter.

Ekonomiska konsekvenser 

Vid eventuell framtida satsning på fler kommunala natur/utegym måste, utöver ekonomiskt 
utrymme för investeringen, även kostnad för drift och underhåll ses över i budget.

Bedömning om barns rättigheter 

Barn och unga ska ges god möjlighet att vara aktiva och erbjudas möjlighet till meningsfull 
fritidssysselsättning.

Beslutet skickas till

Christel Olsson
Bitr. kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 17 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 169 Dnr KS/2023:80

Medborgarförslag om bilpool för allmänheten

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar Arvika kommun gärna ser privata initiativ för att utveckla en bilpool 
och vägleder gärna intressenter, både kooperativ och företag. Kommunallagen som reglerar det 
kommunala uppdraget sätter gränser för kommunens möjligheter att anordna bilpool. 

Sammanfattning

Ett medborgarförslag har inkommit med önskemål om en bilpool för allmänheten. 

Ett privat initiativ med föreningsbildning i form av ett kooperativ som startar en bilpool eller ett 
företag som erbjuder uthyrning är intressant ur etableringssynpunkt och det är angeläget ur de tre 
hållbarhetsperspektiven. Kommunledningsstaben kan vägleda intressenter vidare om intresse finns 
att starta bilpool. Kommunallagen sätter gränser för kommunens möjligheter att anordna en bilpool.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 153
Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 129
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 augusti 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 17
Medborgarförslag från Christel Olsson den 14 januari 2023

Yrkande

Ute Attermeyer (MP) bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Beslutet skickas till

Förslagsställaren
Bitr. kommundirektör
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 18 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 170 Dnr KS/2022:640

Medborgarförslag om Sveriges innersta hamn

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige välkomnar goda inspel för en framtida utveckling av Arvika hamnområde.

Sammanfattning

I medborgarförslag beskrivs ett besök i Oslo med dess hamn. Oslo stad har utvecklat läget vid havet. 
Förslagsskrivaren bedömer att Arvikas hamn har samma möjligheter att utvecklas till ett resmål för 
besökare och för Arvikas invånare. Badmöjligheter, strandpromenader, restauranger och bostäder är 
något Arvika borde ta efter och ett studiebesök i Oslo vore vara lämpligt.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 154
Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 130
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 augusti 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 161
Medborgarförslag från Lena Kjellin den 14 januari 2023

Bedömning

Arvikas stadskärna får många positiva omdömen av besökare. Målbilden som finns i fördjupad 
översiktsplan för hamnen beskriver delar av det förslagsskrivaren tagit del av i Oslo. Planer för 
bostäder, verksamheter, strandpromenader och möjligheter till rekreation är väl beskrivet. Det 
återstår detaljplanering, hantering av markföroreningar, åtgärder för bättre vattenkvalitet, 
finansiering och arbete med dessa delar pågår. Precis som medborgarförslaget beskriver är det 
angeläget att ta del av goda exempel vid omvandling av tidigare utfyllnads-/industriområden och bra 
exempel på destinationer som utvecklats väl.

Några av de fokusområden som bedöms viktiga för besöksnäringen framåt är att utveckla vår 
destination för natur- och kulturturism, där Glaskogen, vandrings- och cykelleder tillsammans med 
kulturlivet kommer var viktiga delar. Att då samtidigt besöka staden upplever ofta dessa besökare 
som en trevlig helhet.  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 19 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ekonomiska konsekvenser 

Svaret innebär inga ekonomiska konsekvenser för verksamheten. Ekonomiska konsekvenser av en 
utveckling av hamnområdet hanteras i strategisk plan. 

Bedömning om barns rättigheter 

Förslaget har ingen direkt påverkan på barns rättigheter.  

Beslutet skickas till

Förslagsställaren
Bitr. kommundirektör
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 20 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 171 Dnr KS/2023:215

Värmlands Tingsrätt, dnr TVD 2023/38(25) - Val av 
nämndemän till Värmlands tingsrätt under perioden 2024-01-
01--2027-12-31

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar i enlighet med Valberedningens förslag att utse följande personer till 
nämndemän i Värmlands tingsrätt:

1. Aina Wåhlund (S)
2. Roger Kolberg (S)
3. Berit Thim (S)
4. Lizzie Jansson (C)
5. Anna-Maria Nykvist (V)
6. Alina Koltsova (MP)
7. Alexander Molander Broström (M)
8. Johnny Blomquist (M)
9. Jessica Andersson (L)
10. John-Olov Vikström (SD) 
11. Susanne Engstad (AP)

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse 11 nämndemän till Värmlands tingsrätt för perioden 2024-01-01-
2027-12-31.

Valberedningens förslag på vilka som ska utses till nämndemän är följande:

1. Aina Wåhlund (S)
2. Roger Kolberg (S)
3. Berit Thim (S)
4. Lizzie Jansson (C)
5. Anna-Maria Nykvist (V)
6. Alina Koltsova (MP)
7. Alexander Molander Broström (M)
8. Johnny Blomquist (M)
9. Jessica Andersson (L)
10. John-Olov Vikström (SD)
11. Susanne Engstad (AP)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 21 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag

Värmlands Tingsrätt, dnr TVD 2023/38(25) - Val av nämndemän till Värmlands tingsrätt under 
perioden 2024-01-01--2027-12-31, den 21 februari 2023
Värmlands Tingsrätt, dnr TVD 2023/38(25) - Begäran om nämndemän till kommuner, den 5 
september 2023

Beslutet skickas till

De valda 
Värmlands tingsrätt
Kanslifunktionen
Personalstaben
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 22 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 172 Dnr KS/2023:667

Avsägelse av uppdrag som ordförande i kommunrevisionen i 
Arvika kommun, Daniel Nordström (M)

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner Daniel Nordströms (M) avsägelse och beslutar att utse Berit 
Andersson (M) till ny ordförande i kommunrevisionen.

Sammanfattning

Daniel Nordström (M) har inkommit med en avsägelse av uppdrag som ordförande i 
Kommunrevisionen. 

Valberedningens förslag på ny ordförande är Berit Andersson (M).

Beslutsunderlag

Daniel Nordströms (M) avsägelse den 31 augusti 2023

Beslutet skickas till

Berit Andersson
Daniel Nordström
Kanslifunktionen
Personalstaben
IT-funktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 23 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 173 Dnr KS/2023:701

Val av lekmannarevisor och ersättare i Arvika 
Näringslivscentrum (ANC)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse ordförande och 1:e vice ordförande i Kommunrevisionen till 
lekmannarevisor och dennes ersättare i Arvika Näringslivscentrum.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse lekmannarevisor och dennes ersättare i Arvika Näringslivscentrum 
(ANC). 

Valberedningens förslag är att ordförande och 1:e vice ordförande i Kommunrevisionen utses till 
lekmannarevisor och dennes ersättare i Arvika Näringslivscentrum.

Beslutsunderlag

Valberedningens muntliga förslag den 25 september 2023

Beslutet skickas till

Berit Andersson (M)
Eva-Lisa Shala (S)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 24 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 174 Dnr KS/2023:655

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten 
Södra Fjöle 1:54

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Södra Fjöle Silverängen 1 för 
fastigheten Södra Fjöle 1:54.

Sammanfattning

Robin Karlsson ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Södra Fjöle 1:54. 
Förslaget är Södra Fjöle Silverängen 1.
Motivering: För att berget nedanför heter Silverberget och huset ligger vid en äng.

Beslutsunderlag

Namnberedningens protokoll den 6 september 2023, § 10
Robin Karlssons ansökan den 13 augusti 2023
Kartor och befintliga adresser den 25 augusti 2023
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse den 28 augusti 2023

Beslutet skickas till

Robin Karlsson
Räddningstjänsten
Kartingenjören
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 25 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 175 Dnr KS/2023:656

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten 
Arvika Västra Hungvik 1:145

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhets adress Västra Hungvik Månviken 1 för 
fastigheten Västra Hungvik 1:145.

Sammanfattning

Niklas Boström ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Västra Hungvik 
1:145. Förslaget är Västra Hungvik Månviken.

Motivering: När månen lyser in i viken är det jättefint.

Sökanden inkom först med ett förslag som bygger på namnet Mona, Monavik. Efter kontakt inkom 
förslaget Månviken.

Beslutsunderlag

Namnberedningens protokoll den 6 september 2023, § 11
Niklas Boströms ansökan den 17 augusti 2023 
Kartor och befintliga adresser den 25 augusti 2023
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse den 25 augusti 2023

Beslutet skickas till

Niklas Boström
Räddningstjänsten
Kartingenjören
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 176 Dnr KS/2023:690

Motion om årlig inhämtning av utdrag ur belastnings- och 
misstankeregistret rörande all personal i skolmiljö, Håkan 
Persson (SD) och Alexander Arnesson (SD), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Håkan Persson (SD) och Alexander Arnesson (SD) inkommer med en motion med förslag om att 
Lärande och stöd ska ges i uppdrag att utreda tillvägagångssätt/rutiner för inhämtning av utdrag ur 
belastnings- och misstankeregistret, inför varje nytt läsår från all personal i skolmiljö. Personal skall 
individuellt begära utdrag från Polismyndigheten.

Beslutsunderlag

Håkan Persson (SD) och Alexander Arnessons (SD) motion den 11 september 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 27 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 177 Dnr KS/2023:673

Information till Kommunfullmäktige

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning

Information lämnas till Kommunfullmäktige i följande ärende:

KPMG och Kommunrevisionen - Revisionsrapport - Granskning av planprocessen, Dnr KS/2023:673 
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Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 178 Dnr KS/2023:713

Motion om att sätta upp en minnesplakett vid Sveders herr, 
Lars-Olof Gävert (AP), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Lars-Olof Gävert (AP) inkommer med en motion om att sätta upp en minnesplakett vid Sveders herr, 
som fungerade som en motståndscentral när nazisterna ockuperade Norge.

Beslutsunderlag

Lars-Olof Gäverts (AP) motion den 18 september 2023
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Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 179 Dnr KS/2023:726

Medborgarförslag om bidrag till el-cykel till pensionärer, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Rita Gustavsson inkommer med ett medborgarförslag om att införa ett bidrag till Elcykel för 
pensionärer, exempelvis de som är över 70 år. 

Beslutsunderlag

Rita Gustavssons medborgarförslag den 21 september 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 180 Dnr KS/2023:727

Medborgarförslag om utbyggnad av cykelbanor, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Rita Gustavsson inkommer med ett medborgarförslag om att bygga ut cykelbanor i kommunen, då 
speciellt mellan Edane och Furtankorset på väg 61. 

Beslutsunderlag

Rita Gustavssons medborgarförslag den 21 september 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 31 (31)
Sammanträdesdatum
2023-09-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 181 Dnr KS/2023:747

Motion om att utveckla besöksnäringen i Arvika kommun, Ulf 
Jonsson (C) och Mona Smedman (C), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Ulf Jonsson (C) och Mona Smedman (C) inkommer med en motion om att Arvika kommun tar initiativ 
till och är huvudman för en grundlig genomgång av hur besöksnäringen i kommunen ska utvecklas i 
samverkan med aktörer i branschen.

Beslutsunderlag

Ulf Jonsson (C) och Mona Smedmans (C) motion den 25 september 2023 
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	Sammanfattning  Arvikapartiet genom Lars-Olof Gävert föreslår i en motion att taxan för att ta del av allmänna handlingar i digitalt format ändras. Nuvarande taxa gäller både för papperskopia och elektronisk handling. Lars-Olof Gävert yrkar att taxan för utlämnande av handlingar i digitalt format ändras så att den motsvarar kostnaden för den faktiska hanteringen. Lars-Olof Gävert yrkar även att om tidsåtgången för hantering av digitala allmänna handlingar är 15 minuter eller mindre ska det vara gratis, oavsett antalet sidor.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 149 Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 125 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 31 juli 2023 Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 61 Arvika Partiets motion den 27 februari 2023
	Yrkande
	Ekonomiska konsekvenser
	Beslutsunderlag
	Yrkande
	Bedömning  Bedömningen är att det redan finns möjlighet att utfärda tillstånd.
	Sammanfattning  Moderaterna, genom Kristina Bengtsson Nilsson och Sven Erik Håfström, skriver i sin motion att de vill bygga upp ett Glava Företagscenter. Genom att använda sig av Arvika Lokal och Mark AB:s (ALMAB) lokaler i solcellsfabriken i Hillringsberg skulle ca 30 kontorsplatser kunna iordningsställas. Här skulle befintliga företag, sommarboende med behov att kontorsarbetsplatser för tillfälligt bruk samt kommunanställda Glavabor erbjudas en bra kontorsmiljö på hemmaplan.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 151 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 maj 2023 Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 22 Moderaternas motion den 16 januari 2023
	Yrkande
	Reservation
	Sammanfattning  I ett medborgarförslag föreslås att kommunen ska anlägga ett utegym vid motionsspåret på Prästängen. I Idag finns två kommunala utegym på Styckåsen och i Stadsparken.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 152 Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 128 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelsen den 13 februari 2023 Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 16 Medborgarförslag från Christel Olsson den 14 januari 2023
	Yrkande
	Propositionsordning
	Bedömning
	Sammanfattning  Ett medborgarförslag har inkommit med önskemål om en bilpool för allmänheten.   Ett privat initiativ med föreningsbildning i form av ett kooperativ som startar en bilpool eller ett företag som erbjuder uthyrning är intressant ur etableringssynpunkt och det är angeläget ur de tre hållbarhetsperspektiven. Kommunledningsstaben kan vägleda intressenter vidare om intresse finns att starta bilpool. Kommunallagen sätter gränser för kommunens möjligheter att anordna en bilpool.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 153 Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 129 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 augusti 2023 Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 17 Medborgarförslag från Christel Olsson den 14 januari 2023
	Yrkande
	Sammanfattning  I medborgarförslag beskrivs ett besök i Oslo med dess hamn. Oslo stad har utvecklat läget vid havet. Förslagsskrivaren bedömer att Arvikas hamn har samma möjligheter att utvecklas till ett resmål för besökare och för Arvikas invånare. Badmöjligheter, strandpromenader, restauranger och bostäder är något Arvika borde ta efter och ett studiebesök i Oslo vore vara lämpligt.
	Beslutsunderlag  Kommunstyrelsens protokoll den 12 september 2023, § 154 Kommunledningsutskottets protokoll den 22 augusti 2023, § 130 Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 augusti 2023 Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 161 Medborgarförslag från Lena Kjellin den 14 januari 2023
	Bedömning  Arvikas stadskärna får många positiva omdömen av besökare. Målbilden som finns i fördjupad översiktsplan för hamnen beskriver delar av det förslagsskrivaren tagit del av i Oslo. Planer för bostäder, verksamheter, strandpromenader och möjligheter till rekreation är väl beskrivet. Det återstår detaljplanering, hantering av markföroreningar, åtgärder för bättre vattenkvalitet, finansiering och arbete med dessa delar pågår. Precis som medborgarförslaget beskriver är det angeläget att ta del av goda exempel vid omvandling av tidigare utfyllnads-/industriområden och bra exempel på destinationer som utvecklats väl.  Några av de fokusområden som bedöms viktiga för besöksnäringen framåt är att utveckla vår destination för natur- och kulturturism, där Glaskogen, vandrings- och cykelleder tillsammans med kulturlivet kommer var viktiga delar. Att då samtidigt besöka staden upplever ofta dessa besökare som en trevlig helhet.    Ekonomiska konsekvenser
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